

Date: 6 March 2026
Ref: EMSTEEL-GCEO-ADX-017-26

التاريخ: 6 مارس 2026
المرجع: Emsteel-GCEO-ADX-017-26

To: Disclosure & Compliance Section
Market Operation Surveillance Dept.
Abu Dhabi Securities Exchange

السادة/ قسم الإفصاح والامتثال
إدارة العمليات والرقابة
سوق أبوظبي للأوراق المالية

Greetings,

تحية طيبة،

Subject: Notice of the 2nd Board Meeting of EMSTEEL Building Materials PJSC for the year 2026

الموضوع: إخطار بموعد اجتماع مجلس الإدارة الثاني لشركة إمستيل لمواد البناء ش.م.ع للعام 2026

We write to notify you that the Board of Directors of EMSTEEL Building Materials PJSC will hold its 2nd meeting for the year 2026 at 10:00 am on Wednesday, 11th March 2026, to discuss the following topics:

نفيدكم علماً بأن مجلس إدارة شركة إمستيل لمواد البناء ش.م.ع. سيعقد اجتماعه الثاني لعام 2026 في تمام الساعة 10:00 صباحاً من يوم الأربعاء الموافق 11 مارس 2026 لمناقشة المواضيع التالية:

- (1) Approval of the audited financial statement for the year ended on 31 December 2025.
- (2) Discuss the proposal regarding the Board of Directors' remuneration for the year ended on 31 December 2025.
- (3) The appointment of the External Auditor for the year ending on 31 December 2026.
- (4) Determining the date and agenda for the Annual General Assembly Meeting.
- (5) Any other business.

- (1) الموافقة على البيانات المالية المدققة السنة المالية المنتهية في 31 ديسمبر 2025.
- (2) مناقشة مقترح مكافأة أعضاء مجلس الإدارة عن السنة المالية المنتهية في 31 ديسمبر 2025.
- (3) تعيين مدقق الحسابات الخارجي عن السنة المالية التي تنتهي في 2026.
- (4) تحديد موعد وجدول أعمال اجتماع الجمعية العمومية السنوي.
- (5) أي أعمال أخرى.

Regards,

مع خالص الاحترام

Eng. Saeed Ghumran Al Remeithi
Group Chief Executive Officer
of EMSTEEL Building Materials PJSC

المهندس/ سعيد غمران الرميثي
الرئيس التنفيذي لمجموعة إمستيل لمواد البناء ش م ع

Copy to: Capital Market Authority

نسخة الى: هيئة سوق المال